We told you the other day how threatening statements between North Korea and the U.S. were going back and forth and how North Korean officials had discussed firing missiles toward the U.S. Pacific territory of Guam. Earlier this week, U.S. Defense Secretary Jim Matt is said that if North Korea did that, it would be game on, adding, quote, you don't shoot at people in this world unless you want to bear the consequences.
此前我们曾报道过，朝鲜和美国相互威胁言论危急，朝鲜官员甚至曾讨论过要向美国太平洋领土关岛发射导弹。本周早些时候，美国国防部长吉姆·马蒂斯表示，如果朝鲜这样做了，那将导致开战。他还补充道，“除非想要承担后果，否则没人会向世人开枪。”
Yesterday, North Korea's government-controlled media reported that Leader Kim Jong-un had discussed the Guam proposal with his military officers, but that he'd, quote, watch a little more the foolish and stupid conduct of the Yankees, indicating Kim had backed off the Guam threat for the time being.
昨天，朝鲜政府控制的媒体报道称，朝鲜领导人金正恩曾与他的军官讨论过打击关岛的计划，但是他表示会“多看看美国佬的愚蠢行为”，这表明金正恩已经暂时放弃了对关岛的威胁。
At this point, both North Korea and the U.S. seem to be suggesting that it's up to the other side to determine what happens next.
至此，朝鲜和美国似乎都在暗示，接下来的局势由对方的行动决定。
It's not certain how or if the North will react to the upcoming military exercises between the U.S. and its ally South Korea. Those start next week.
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